
 

Protokół nr XVIII/2020 
 
z   Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 30 września 2020 roku godz. 1400 -  1610                

w Hali widowiskowo – sportowej w Poniecu. 

___________________________________________________________________________ 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej  Dariusz Kieliś  o godzinie 1400 otworzył XVIII 

Sesję Rady Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych, a w ich imieniu: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności w sesji uczestniczy 13 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  

podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Dariusz Kieliś stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji  wraz z zaproszeniami  na XVIII Sesję,  zwrócił się z pytaniem do radnych o uwagi do 

porządku obrad  XVIII Sesji Rady Miejskiej.   

 
Burmistrz Ponieca Jacek Widyński zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym                       

z dnia 8 marca 1990 roku zaproponował:  

- wprowadzenie do porządku obrad punktu:  

• podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu.  

 

Rada Miejska w głosowaniu w obecności 13 radnych jednomyślnie ustaliła następujący  

porządek obrad XVII Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji z wykonania budżetu za okres I półrocza 2020. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2020-2032, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2020, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu,  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz Orange Polska S.A., 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz INEA S.A, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej mienia 

komunalnego, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Poniec, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu Gostyńskiego 

zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Poniec, 

15. Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej. 

16.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

17. Wolne wnioski i zapytania, 

18.  Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

             

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca  z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Pierwszą interpelację, Radna Ewa Kończak, skierowała do Starostwa Powiatowego                       

w Gostyniu w sprawie wyczyszczenia i udrożnienia studzienek kanalizacji przy drodze 

powiatowej w Szurkowie.     

Drugą interpelację, Radna Łucja Markowska, skierowała do Starostwa Powiatowego                 

w Gostyniu w sprawie naprawienia ubytków na poboczu wzdłuż drogi Łęka Wielka – Bielawy. 

Trzecią interpelację, Radna Łucja Markowska skierowała do Starostwa Powiatowego             

w Gostyniu w sprawie dalszej przebudowy chodnika w miejscowości Łęka Wielka. 

 

Pkt 4. Wysłuchanie informacji z wykonania budżetu za okres I półrocza 2020.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś poprosił panią Skarbnik                           
o przedstawienie informacji  z wykonania budżetu. 
Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła informację w formie prezentacji 
multimedialnej. 
Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś przedstawił Uchwałę                
Nr SO-0953/37/12/Ln/2020  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                         
w Poznaniu z dnia 21 września 2020 r. w sprawie: wyrażenia opinii o przedłożonej przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Poniec informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 
2020 roku. 
 

Pkt 5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                     

nr XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2020-2032. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś poprosił  Skarbnika Gminy                       

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji,                     

w której radni nie zgłosili uwag.  

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji, 

poprosił Zastępcę Przewodniczącego Rady Miejskiej Panią Anetę Wrotyńską                                        

o przedstawienie projektu uchwały. 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska  przedstawiła  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XVIII/150/2020 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu  nr XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 

2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2020-2032. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Poniec na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Poniec na rok 2020.  

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji,                   

w której radni nie zgłosili uwag. Dokonał zamknięcia dyskusji i przedstawił projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XVIII/151/2020 

w sprawie  zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na rok 2020. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś poprosił  Skarbnika Gminy                       

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu.  

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji,                   

w której radni nie zgłosili uwag.  

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska   przedstawiła  projekt  uchwały                      

w przedmiotowej sprawie.                                                                                            

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XVIII/152/2020 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Orange Polska S.A. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś poprosił  Inspektora UM Krystiana 

Juśkiewicza o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej 

sprawie. 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał otwarcia dyskusji nad 

przedstawionym  projektem uchwały.   



 5 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji. 

Przedstawił  projekt  uchwały  w przedmiotowej sprawie.                                                                                              

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVIII/153/2020  

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Orange Polska 

S.A. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś zarządził przerwę 15 minut. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś po przerwie stwierdził, że zgodnie 

z listą obecności w sesji uczestniczy 12 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  

podejmowanie decyzji.  

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz INEA Operator S.A. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś poprosił  Burmistrza Ponieca pana 

Jacka Widyńskiego o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem                                 

w przedmiotowej sprawie. 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał otwarcia dyskusji nad 

przedstawionym  projektem uchwały.   

Przewodniczący obrad Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił Zastępcę  

Przewodniczącego Rady Miejskiej o przedstawienie projektu uchwały. 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska   przedstawiła  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVIII/154/2020 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz INEA S.A. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej 

w Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś poprosił  Burmistrza Ponieca Jacka 

Widyńskiego o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej 

sprawie. 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał otwarcia dyskusji nad 

przedstawionym  projektem uchwały.   
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Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji  

i  przedstawił  projekt  uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVIII/155/2020 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Poniecu, stanowiącej 

własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej mienia 

komunalnego. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś poprosił Burmistrza Ponieca            

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał otwarcia dyskusji nad 

przedstawionym  projektem uchwały.   

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji. 

Poprosił Zastępcę Przewodniczącego Rady Miejskiej Anetę Wrotyńską o przedstawienie 

projektu uchwały. 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska   przedstawiła  projekt  uchwały                    

w przedmiotowej sprawie. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVIII/156/2020 

w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej mienia komunalnego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań                              

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Poniec. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś poprosił  Inspektora UM Daniela 

Zborowskiego o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej 

sprawie. 

Inspektor Urzędu Miejskiego Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz                                          

z uzasadnieniem. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał otwarcia dyskusji nad 

przedstawionym  projektem uchwały.   

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji                    

i przedstawił projektu uchwały. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVIII/157/2020 
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w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt  13.  Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu 

Gostyńskiego zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś poprosił  Inspektora UM Daniela 

Zborowskiego o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej 

sprawie. 

Inspektor Urzędu Miejskiego Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz                                          

z uzasadnieniem. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał otwarcia dyskusji nad 

przedstawionym  projektem uchwały.   

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji                     

i poprosił Zastępcę Przewodniczącego Rady Miejskiej Anetę Wrotyńską o przedstawienie 

projektu uchwały. 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska   przedstawiła  projekt  uchwały                    

w przedmiotowej sprawie.                                                                                             

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVIII/158/2020 

w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu Gostyńskiego zadania zarządzania 

publicznymi drogami powiatowymi.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

                   

Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Poniec. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś poprosił  Podinspektora UM 

Karolinę Hamrol o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej 

sprawie. 

Podinspektor Urzędu Miejskiego Karolina Hamrol przedstawiła projekt uchwały wraz                                          

z uzasadnieniem. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał otwarcia dyskusji nad 

przedstawionym  projektem uchwały.   

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji                    

i przedstawił projektu uchwały.                                                                                              

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVIII/159/2020 

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt. 15. Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej. 

     

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś poinformował, że zgodnie                           

z  paragrafem 38 Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołów                 

z XVII Sesji Rady Miejskiej.  

Rada Miejska w obecności 12 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z XVII 

Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt  14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

                

Nie wpłynęły. 

 

Pkt  15. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Mariusz Nowak zapytał o naprawę drogi w Dzięczynie oraz o wycięcie krzewów na 

zakręcie drogi gdyż ograniczają widoczność i tym samym stanowią niebezpieczeństwo dla 

podróżujących tym odcinkiem drogi. 

Radny Zdzisław Zdęga poruszył  temat boiska w Czarkowie. 

Sekretarz Gminy Poniec Marcin Pazdaj udzielił wyjaśnienia. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś podziękował w imieniu wszystkich 

Radnych Podinspektorowi Jakubowi Naskrętskiemu za wieloletnią współpracę oraz pomoc             

w obsłudze Organów Gminy. 

 

Pkt 16. Zakończenie. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad podziękował radnym i gościom za uczestnictwo w XVIII Sesji Rady Miejskiej               

i o godz. 1610 dokonał zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

    Protokółowała                                                           Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Honorata Przykłota                    Dariusz Kieliś 

 

 

 

 

 


